

Title (en)

Container of pliable material for stocking and displaying goods.

Title (de)

Behälter aus Faltmaterial zum Aufbewahren und Darbieten von Waren.

Title (fr)

Récipient en matériau pliable pour le stockage et la présentation de marchandises.

Publication

EP 0154961 A2 19850918 (DE)

Application

EP 85102740 A 19850311

Priority

DE 8407747 U 19840314

Abstract (en)

A container of pliable material for stocking and displaying goods is described, having a foot (2) of rectangular ground plan, into which webs (6) are inserted which bear the weight of the filled container, and having lateral runners on the underside of the foot which, when the container is standing erect on a floor, form an insertion aperture for lifting forks of the lifting gear, characterised in that the lateral runners are formed by blocks (8,8) which are pushed into downward-open seatings on the underside of the foot (2). <IMAGE>

Abstract (de)

Beschrieben wird ein Behälter aus Faltmaterial zum Aufbewahren und Darbieten von Waren mit einem Fuss (2) mit rechteckigem Grundriss, in den Stege (6) eingesetzt sind, die das Gewicht des befüllten Behälters aufnehmen, und mit seitlichen Kufen an der Unterseite des Fusses, die bei auf einem Boden aufstehenden Behälter eine Einschuböffnung für Hubgabeln des Hebezeugs ausbilden, dadurch gekennzeichnet, dass die seitlichen Kufen durch Klötze (8,8) ausgebildet sind, die in von unten her offenen Aufnahmen an der Unterseite des Fusses (2) eingeschoben sind.

IPC 1-7

B65D 19/20; B65D 25/24

IPC 8 full level

B65D 5/52 (2006.01); B65D 19/20 (2006.01); B65D 25/24 (2006.01)

CPC (source: EP)

B65D 5/5206 (2013.01); B65D 19/20 (2013.01); B65D 25/24 (2013.01); B65D 2519/00064 (2013.01); B65D 2519/00069 (2013.01); B65D 2519/00273 (2013.01); B65D 2519/00323 (2013.01); B65D 2519/00333 (2013.01); B65D 2519/00562 (2013.01); B65D 2519/00567 (2013.01); B65D 2519/00621 (2013.01); B65D 2519/00666 (2013.01); B65D 2519/00805 (2013.01)

Cited by

DE29616865U1; GB2464334A

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE FR GB IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

EP 0154961 A2 19850918; EP 0154961 A3 19870415; DE 8407747 U1 19840426

DOCDB simple family (application)

EP 85102740 A 19850311; DE 8407747 U 19840314